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  [摘要]  在明代的对外关系中, 中西亚以狮子为 /贡献0 的交往显得格外

的突出。今阿富汗赫拉特市的 /哈烈0 城首开记录, 以后, 朱氏皇帝相继从今乌

兹别克撒马尔罕市之 /撒马儿罕0, 今伊朗设拉子市之 /失剌思0、伊思法罕市之
/亦思弗罕0、阿巴斯港市之 /忽鲁谟厮0, 土耳其科尼亚市之 /鲁迷0, 也门亚丁

市之 /阿丹0, 沙特阿拉伯麦加市之 /天方0 等国得到狮子。狮子数量之多以及

输入的频繁, 在中国中世纪的历史上名列前茅。缘于亲眼目睹, 明代士人对于这

种猛兽的外形、特征的描述, 可谓亦细亦微、惟妙惟肖。随着狮子 /贡献0 而带
来的日益严重的财政和外事问题的出现, 永乐、宣德之际朝臣的歌颂变成了天

顺、嘉靖期间朝臣的劝谏。
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一

分类学上属于哺乳纲食肉目猫科的大型猛兽狮子 ( Panhero leo ) , 频繁地充当中国与

中亚、西亚乃至东非间文化交流的 /媒体0, 在中国中世纪的历史上, 尤以明代中前期格

外突出。足以令人感到惊奇的是: 最早进人朱氏宫苑的狮子, 千真万确, 有的就来自今日
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缀 。载欣载语双鸠鸟, 质傅铅花光皎皎。雄雌并立清飙前, 贞静幽闲一何好。多情尤有

白昼眉, 双眉画得天然殊。从今京兆多才思, 对此应惭画不如。盆地一物龟相类, 出没清

波名玳瑁。锦鳞日映光陆离, 谁数南溟紫文贝?0 ¹ 可惜只有极少数的人, 才得以参观这

样的 /动物园0, 不然, 中国的园林史上将有更光辉的扉页。而由皇帝一己私欲的满足到

遍及臣庶的 /公共0 福利, 狮子等禽兽的进口可能会有更多的支持者了。
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Roaring Beasts in Bulrushes: Communication between the Ming and

Countries in Central and Western Asia by Means of Presenting Lions

Abstract: It w as a remarkable one among the diplomatic events in the M ing Dynasty that the

countries in Central and Western Asia present ing lions. The emperors had got the animals f rom

Heart ( Halie) at first and then Samarkand, Shiraz, Esfahan, Hormoz, Konya ( Lumi) ,

Aden and Makkah ( T ianfang ) . The quant ity of the beasts and frequency of the contribution

w as so large that came out top in Chinese history in middle ages. The people living in Ming

times described the f igurat ions and characters of lions factually and lively because most of them

had seen them by themselves. There w ere more serious financial and diplomatic problems ap2
pearing in the courses of lion present ing and it w as praised during the periods of Yongle2Xuande
by the of ficials in the court but was crit icized during the periods of T ianshun2Jiajing .
Key words: lions, Central and Western Asia, the Ming Danysty

The Use of Language and the Ethnic Relationship

Ma Rong

Abstract: Spoken and writ ten language is not only the carrier of the t radit ional cultures of all

kinds of ethnic groups, but also the means of communicat ion, so it becomes the symbol of the

ethnic g roup to some deg ree. T he use of the language can indicate the relationship among ethnic

g roups. T his article concerns w ith the language policies of some nat ions, the language use of

Chinese ethnic g roups and the ethnic relationship, discussing the educational pat tern and trend

of minorit ies in terms of the teaching languages in school.

Key words: language; ethnic group; relationship ( * P120)
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